

## Östergötlands Schackförbund

**PROTOKOLL** från styrelsemöte 14-04-23 kl 18.30 på LASS, Götgatan 48, Linköping.

**Närvarande:** Ingvar Carlsson, Andres Dahlstedt, Mikael Forsberg, Kent Vänman (adj), Mårten Garner (adj) **Frånvarande:** Fredrik Qwarfort och Henrik Karlsson.

§1 **Protokoll** från 14-02-12 genomgicks. I § 2 är Schack4an felstavat. Då det finns två § 6 ska det senaste vara § 7 osv ändras allt så att slutet är § 14. I § 9 ska texten lyda : Undomsledarstipendium har sökts för ett litet antal personer som inte fått det tidigare. §3 Årsmötesprotokollet är nu justerat . §4 Vismas inköp kvarstår (samverkan MG/LGL).

§2 **Östsammansökan.** Underskrift av verksamhets- och ekonomirapport gjordes av ett antal styrelseledamöter under mötet. Nya bestämmelser för året: Min. 60 % av medlemmarna ska vara 6-25 år och man ska ha medlemsföreningar i minst 4 kommuner i länet. Vi har fn i 5 kommuner . Vi hade lite färre ungdomsmedlemmar 2013 jmf med 2012.

§3 **Ekonomirapport.** Kassa + plusgiro är 219 787 kr. Det är ca 40 000 kr mer än 2013 motsv. tid. Det ansågs tillfredsställande av styrelsen.

§4 **Schackfyran.** Läget är att alla 10 klasser som kvalificerat sig är anmälda till Riksfinalen i Västerås. Antalet besök i klasser var 68 st jämfört med 90 året innan (bör kollas!). Sammanlagt utbildades 1383 elever från 66 klasser jämfört med 1410 elever från 69 klasser året innan. Kommuntävlingar genomfördes i 8 kommuner. I Distriktsfinalen deltog 564 elever från 40 klasser jämfört med 528 elever från 41 klasser året innan. En viss ökning till vårens skoltävlingar av deltagare från Schack4an kunde märkas, speciellt i Skollag-DM. Den tävlingen bör ligga före Individuella Skol-DM i programmet i fortsättningen! Det är lättare att delta i lag när man är ny och osäker! ***Till hjälp med att kontakta skolor osv. beslöts att Mikael Forsberg skulle bistå Kent Vänman inför nästa års Schack4. Vi har ett problem med instruktör för Schack4 i Norrköping då Anders Dahlstedt avsagt sig uppdraget inför nästa år. Finns det någon/några daglediga inom Schack-08 som kan ersätta honom ???***

§5 **Rekrytering till klubbar.** Det återstår att se om vårens aktiviteter leder till en ökning av antalet juniormedlemmar. *Schackfyranmästaren* (25 maj) nämndes som särskilt viktig härvidlag.

§6 **Vårens spelprogram.** Här påpekades att det är ÖSF:s skyldighet att gå ut med kallelser och inhandla priser tills vidare. Man kan också lägga det på resp. klubb om man så vill.

§7 **AF FAS-3 , arbetsuppgifter mm.** Robin jobbar fn med medlemsregistrering av Schack4medlemmar. Han har också tittat på jubiléumsskriften och översänt ett förslag till Fredrik Qwarfort. Vissa problem kvarstår med formatet på de första 15 sidorna som är olösta. Han har registrerat ca 200 Schack4medlemmar hittills av ca 600 st. Takten bör öka framöver.

§8 **Skolschackklubbar.** Ett antal nya ansökningar om sådana har inkommit och vi är givetvis positiva.

§9 **Medlemsregistrering** i SSF pågår kontinuerligt i deras nya datasystem. Ofelia Eriksson sköter skolschackklubbarnas registrering.

§10 **Nytt från SSF:** Kent Vänman meddelade att Jesper jobbar med att utarbeta instruktionsfilmer på Youtube och en vikarie för honom söks fn. En ny redaktör till TFS söks efter Niklas Sidmar. SM går i år i Borlänge och kongressen blir den 13 juli. Nästa år blir SM i Sunne i Värmland. Ett upprop har gått ut angående att **delar upp Schackfyran i 2 delar**, en i Götaland och en i Svealand. Styrelsen uttalade sig positivt till detta utan att direkt åta sig något arrangemang.

§11 **ÖSF:s hemsida** bör kvalitetssäkras! Vissa påpekade fel har inte åtgärdats! (FQ)

**§12 Övriga frågor.**

**a/ Schackfyranmästaren** är planerad till 25 maj (KV). Det bör kollas om slottet kan ta emot då (PC).

**b/ Lägerbidrag** för juniorer beviljades till ett antal av **5 st á 1800 kr/st**. Klubbarna ansöker till kassör LG Lantz.

**c/ Återstående prispengar** från Påskturneringen/DM återsändes till kassören. Till kommande år avgör placering i Stora turneringen i första hand, Lilla turneringen i andra hand.

**§13 Nästa möte** hålls på samma lokal onsdagen 14-06-11 kl 18.30. Till dess bör årsmöteshandlingarna ha inkommit.

**Vid protokollet :** Lars-Göran Lantz